
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 Όταν σχηματίζουμε τον αόριστο των ρημάτων, στην αρχή παίρνουν αύξηση, 

δηλαδή ένα ε. 

π.χ.: γράφεις - έγραψες 

 Όταν έχουμε σύνθετα ρήματα με προθέσεις, για να σχηματίσουμε τον 

αόριστο, βάζουμε αύξηση ανάμεσα στην πρόθεση και στο ρήμα. 

π.χ.: διαγράφεις - διέγραψες 

 

 Όμως, δεν πρέπει να μπερδεύουμε την προστακτική των σύνθετων 

ρημάτων! Στην προστακτική δεν παίρνουν εσωτερική αύξηση. 

π.χ.: διαγράφεις - διάγραφε - διάγραψε 
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παραμένεις παρέμεινες παράμενε παράμεινε 

διαλύεις διέλυσες διάλυε διάλυσε 

αναλαμβάνεις ανέλαβες αναλάμβανε ανάλαβε 

επιλέγεις επέλεξες επίλεγε επίλεξε 

επιβάλλεις επέβαλες επίβαλλε επίβαλε 

 

 



Ασκήσεις 

 

1. Συμπληρώστε τον πίνακα με την οριστική αορίστου, την προστακτική 

ενεστώτα και αορίστου, των ρημάτων στο β' πρόσωπο ενικού αριθμού. 
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επιτρέπεις    

αποβάλλεις    

εισπράττεις    

παραδίνεις    

υπογράφεις    

μετατρέπεις    

καταγράφεις    

αναπνέεις    

καταβρέχεις    

αποφεύγεις    

διαθέτω    

εκφράζεις    

αναλαμβάνω    

αμφιβάλλεις    
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